



Studentradion 98.9

Styrelsemöte 2021-05-13

Närvarande

Ordförande	David Mellqvist	Ja	Reklamchef	Kalle Krusell	Nej
Stationschef	Sanna Larsson	Ja	Marknadschef	Agnes Rocksén	Ja
Programchef	Clara Dahlgren	Ja	Musikchef	Oliver Tommos Jernberg	Ja, 17: 37
Ekonomichef	Nora Bohlin	Nej	Teknikchef	Mårten Andersson	Ja
Sekreterare	Caj Loqvist	Nej	Rekryteringschef	Erik Lillrank	Ja

Adjungerade

Alex Maxia, för punkt §4, lämnar 18:04	Ja

Närvarande från ledningsgruppen

Elvira Oberger	Ja
Jonathan Smeds	Ja

§1 Mötets öppnande

Mötet öppnas kl 17.36.

§2 Val av

a) Ordförande

Mötet väljer David Mellqvist som mötesordförande.

b) Sekreterare

Mötet väljer Clara Dahlgren som mötessekreterare.

c) Justerare tillika tidshållare

Mötet väljer Agnes Rocksén som mötets justerare tillika tidshållare.

§3 Adjungeringar

Alexander Maxia adjungeras till mötet.

§4 Alex Maxia presenterar sig själv samt sitt projekt Nordljud.

Mycket av samarbetet sker via Studentradions studio och vår sändning. Då Studentradion har kommersiella inslag, som reklamblock och intron med reklam, har samarbetet försvårats då Studentradioen i Norge inte får finansiera sin verksamhet kommersiellt. Alex frågar huruvida det är möjligt att hitta en lösning som gör att Keep Kalmar kan sändas via Studentradion, utan reklam, så att samarbetet med Studentradioen, och potentiella andra stationer, kan fortlöpa.

Mötet diskuterar huruvida det är möjligt att kommersiellt frikoppla oss på det sättet som vissa av de nordiska Studentradio-stationerna kräver. Alex Maxia ska höra vad det är som de olika radiostationerna kräver. Ordförande David Mellqvist tar på sig ansvaret för fortsatt kommunikation.

§5 Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställs med tillägg av §12 STING-festivalen samt §14 Samarbetet med Norrlands nation.

§6 Tidigare protokoll

Föregående mötesprotokoll har justerats, skrivits under och arkiverats.

§7 Uppföljning av förra styrelsemötet

Medlemsmötet diskuterades kortfattat, styrelsen yrkade bifall för en motion som skulle in. Merch möttes av rungande hurrarop. Huruvida vi ska vara med STING-festivalen diskuterades.

§8 Meddelanden

För fullständiga meddelanden, se Bilaga 1.

§9 Medlemsmötet

Ordförande David Mellqvist tar på sig ansvaret att ändra stadgarna utefter beslut på medlemsmötet. Ordförande David Mellqvist föreslår att vi ska göra Verksamhetsplanen tillgänglig på hemsidan. Stationschef Sanna Larsson tar på sig ansvaret för att göra detta. Teknikchef Mårten Andersson föreslår att vi för att vara transparenta gentemot medlemmarna meddela dem om att vi numera arbetar efter verksamhetsplanen. Mårten Andersson tar på sig ansvaret att meddela medlemmarna om verksamhetsplanen.

§10 SRS stormöte

Studentradion har blivit erbjudna att anordna SRS Stormöte då Radio DUR har tackat nej. Ordförande frågar om mötet kan besluta att tacka ja till att anordna SRS Stormöte under hösten 2021.

Mötet beslutar att tack ja till att anordna SRS Stormöte för HT 21

Teknikchef Mårten Andersson påpekar att det är tidskrävande att anordna mötet och att det då är viktigt att någon tar på sig ansvaret för att dra det stora lasset i planerandet. Ordförande påpekar att ansvarig får ett arvode från SRS för att planera mötet, vilket skulle kunna öka intresset bland medlemmarna för att engagera sig. Stationschef föreslår att Studentradion ska ta ett möte med SRS för att stämna vad som förväntas av oss. Teknikchef påpekar att vi bör ha i åtanke att mötet kan ske på plats till skillnad från vårens möte som hölls digitalt, och att det påverkar arbetsbördan. Dessutom tillägger teknikchef att det är viktigt för oss att veta huruvida det är SRS eller Studentradion som bestämmer om mötet sker på plats eller digitalt. Ordförande David Mellqvist tar på sig att stämna av kring dessa frågor med SRS ordförande. Ordförande föreslår vidare att vi kan se över intresset bland medlemmarna för att arrangera mötet.

§11 Utvärderingsmöte

Ordförande föreslår att hålla enskilda utvärderingsmöten med samtliga styrelsemedlemmar för att utvärdera styrelsearbetet under terminen. Alla styrelsemedlemmar får ansvar att boka in ett utvärderingsmöte med ordförande.

Nyhetsansvarig frågar om detta även gäller medlemmar i ledningsgruppen. Ordförande svarar att ledningsgruppen gärna

§12 Sista sändningsdag

Ordförande frågar om mötet kan besluta att sista sändningsdag är 28 maj.

Mötet beslutar att sista sändningsdag är 28 maj.

§13 STING-festivalen

Rekryteringsansvarig frågar huruvida Studentradion ska delta vid STING-festivalen och vad vi i så fall skulle anordna för aktivitet.

Stationschef påpekar att det borde bero på huruvida den nyinvalda rekryteringschefen Jonathan Smeds kan närvara vid någon av dessa dagar. Jonathan Smeds tror att han kan närvara. Teknikchef påpekar att det hade varit värdefullt för Studentradion att delta då teknologer är en grupp vi har svårt att nå ut till. Styrelsen ska se över om det finns någon mer som kan bistå Rekryteringschef vid festivalen.

Ordförande frågar om mötet kan besluta att Studentradion ska närvara vid STING-festivalen.

Mötet beslutar att Studentradion ska närvara vid STING-festivalen.

§14 Samarbetet med Norrlands nation

Teknikchef Mårten Andersson uppdaterar kring vad som krävs av Studentradion i radiosändningen som skulle ske i samarbete med Norrlands nation. Teknikchef meddelar att han behöver hjälp med någon som kan sköta ljudnivåerna. Ordförande David Mellqvist erbjuder sig att hjälpa till. Teknikchef ska även höra sig för bland fler styrelsemedlemmar.

§15 Övriga frågor

Ordförande David Mellqvist frågar om det finns förslag på aktivitet för avslutning för styrelse och/eller ledningsgrupp och föreslår grillning och lekar i gropen. Stationschef frågar om det finns förslag på avslutning för sändarna. Programchef föreslår någon typ av goodiebag. Ordförande påpekar att det kan vara bra att hålla nere kostnaderna genom att använda resurser vi redan har. Stationschef ansvarar för att höra av sig till social- och evenemangsgruppen för att höra om de har idéer.

Ordförande frågar marknadschef hur arbetet kring merch går. Marknadschef ska lägga ut ett inlägg i Sändargruppen där medlemmar och sändare kan anmäla intresse.

§16 Nästa möte

Nästa möte är 27/6 klockan 17:30.

§17 Mötets avslutande

Mötet avslutas 18:54.

Mötesordförande
David Mellqvist

Mötessekreterare
Clara Dahlgren

Protokolljusterare
Agnes Rocksén